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Ledare Emelie Suni

Hej!

Hösten är här och det betyder att vi har en 
massa nya gulisar och medlemmar som jag vill 
välkomna till Åbo och till nationen. Hoppas att 
hösten även börjat bra för gamylerna som mest 
troligen äntligen har fått möjligheten att vara på 
campus.  Vi är med hela styssen väldigt glada 
över att vi igen har möjlighet att erbjuda er alla 
en mera normal mängd program som det varit 
förr. Som de flesta andra så ser jag också stort 
fram emot årsfesten som hålls i december, efter 
ha väntat på att delta i en årsfest i nästan 2 år 
känns det äntligen som att det finns hopp för en 
super höst med en hel del kul evenemang.

Tidningen sätts ihop av världens bästa PR- och 
layoututskott med mig som chefredaktör. Detta 
år har varit lite intressant då de flesta möten har 
skett via zoom och kontakten har uppehållits via 
Whatsapp och Facebook. Det har varit en liten 
extra utmaning, men styssen och utskottet har 
fungerat som stöd så mycket som möjligt via 
zoom.

Tidningen utkommer i år 3 gånger i året, två 
fysiska och en digital. Detta för att spara på 
print- och postkostnader. Detta är den sista 
tidningen för i år och nästa utkommer någon 
gång på våren!

Vi finns också på nätet, där vi uppdaterar med 
inlägg på BloggeNN,
nylandskanationen.wordpress.com. Du får 
supergärna ställa upp som gästskribent ifall du 
har nåt roligt eller intressant att skriva om både 
på BloggeNN och i nyläNNingen! Kontakta då 
mig så fixar vi det!

Njut av tidningen och lycka till med höstens 
studier!

Eder PR-chef
Emelie "Meme" Suni

Nylänningar och Vänner!
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Kuratorspalt Felix Räykkylä
Kära nylänningar och vänner, 

Hösten är här och verksamheten normaliseras 
småningom.  Våren kändes som en evighet i 
mångt och mycket, hösten har däremot känts 
som att den går i raketfart. Hösten började med 
anstormning av gulnäbbsintagningar och pop-
ups runt om på campusområdet. Det har känts 
bra att kunna välkomna in nya gulnäbbar efter 
en så lång paus. Det känns även bra att kunna 
ge år 2020s gulnäbbar det som de gick miste 
om förra året, åtminstone delvis.

Det jag med glädje kan konstatera är 
att coronapandemin inte har lyckats 
kväsa festglädjen hos nylänningarna. 
Gulnäbbsintagningen, Gulissitzen, 
klubbkvällen på Skärgårdsbaren och 
nationskvällen på Bowler och SB var 
fullspäckade med deltagare och även 
Halloweensitzen firades med fler deltagare 
än tidigare år. Jag hoppas att denna festglädje 
kommer att bibehållas under resten av hösten 
(och de kommande åren förstås).

En aningen oortodox höst väntar på 
oss. I skrivande stund finslipas detaljer 
för Halloweensitzen, vår andra sitz på 
Skärgårdsbaren för det här året. I november 
väntar nästa nationskväll och den Nyländska 
Sitzen på Nylands Nation i Stan. I december 
blir det en dubbelkombination av Julgasque 
och årsfest. Vilka märkliga tider.
Även medlemsmässigt har nationen börjat 
repa sig. Antalet medlemmar i nationen 
överstiger nu långt över 200 personer. Vi har 
också under sommaren och hösten fått in våra 
första alumnimedlemmar. Vilket innebär att vi 
hoppeligen kan påbörja alumniverksamheten 
nästa vår. 

Avslutningsvis vill jag varmt välkomna 
alla nya medlemmar med i Nationen. Du 
har kommit in i en nation i förändring. 
Stora reformer och ändringar väntar på 
oss efter årsskifte. Ifall du vill vara med 
och bistå nationen i denna förändring 
rekommenderar jag varmt att du ställer 
upp till någon styrelsepost eller utskott vid 
årsmötet i november. Det är med din hjälp 
och flit som vi kan ro nationen framåt och 
göra studietiden oförglömlig.

Eder Kurator,
Felix Räykkylä
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Inspektorns hälsning Linnéa Henriksson

Eder Inspektor,
Linnéa Henriksson

Om jag läst diverse medier korrekt, så har 
gulnäbbsintagningarna i år framför allt skett 
utomhus, i parkerna runt universitetens kvarter. 
Om jag läst rätt så har man också, efter många 
år av diskussion, småningom kommit till en 
nivå där det åtminstone bland arrangörerna 
råder ett slags överenskommelse om att undvika 
de värsta formerna av förnedring och påtvingat 
alkoholintag. Det är förstås också en logisk 
följd av de diskussioner om samtycke och rätt 
till kroppslig integritet (också i förhållande till 
alkohol) som präglat de senare åren.

Det har inte varit ovanligt att rejält vuxna 
förfasar sig, när det gäller gulnäbbsintagningar 
och med jämna mellanrum har det höjts röster 
för att de egentligen borde förbjudas. Mot den 
bakgrunden kan det vara intressant att veta att 
detta med intagningsritualer inte är något nytt 
under solen. I alla möjliga sammanhang finns 
mottagningsritualer för att önska nykomlingar 
’välkomna’, förutom vid universitet också i det 
militära, i fängelser, inom sjöfarten etc. I väldigt 
många av dessa sammanhang har dessa ritualer 
haft pennalistiska drag. Den något bisarra 
grundlogiken utgår från att nykomlingen genom 
att skämma ut sig fullkomligt skall anses värdig 
att godkännas som fullvärdig skolkamrat.

I den nordiska universitetshistorien finns 
sådana intagningsritualer nämnda redan i den 
gotländske studenten Olaus Johannis Guthos 
föreläsningsanteckningar. Han studerade 
i Uppsala åren 1477-1486. Vid den tiden 
var intagningsritualerna våldsamma och 
förnedrande och de blivande studenterna 
skändades med låtsasvapen av trä, utkläddes 
och hånades. (Uppsala universitet grundades 
1477. Gutho studerade alla ämnen som fanns vid 
universitetet och hans noggranna anteckningar 
finns samlade i sju volymer, bevarade i Uppsala 
universitetsbibliotek Carolina Rediviva.)

Min egen gulnäbbsintagning, vid den 
dåvarande humanistiska fakulteten 
(eftersom jag studerade ryska i början av 
min studietid), har inte lämnat några spår 
av betydelse. Jag har aldrig förstått mig på 
klottande med mat, inte heller hur man på 
något sätt skulle bli ädlare genom förnedring 
(eftersom all psykologisk kunskap tyder på 
den raka motsatsen). I min grupp på sju-
åtta personer fanns ingen från mitt ämne 
och bara en annan som överhuvudtaget 
drack alkohol. De flesta bara tittade på. Det 
hela framstod som tafatt och fullständigt 
poänglöst. Men jag tror att upplevelsen 
också kan vara en helt annan, om man 
betonar gemenskap, problemlösning och 
välkomnande framom kränkning.



Under det senaste året har en ny byggnad 
vid namn Aurum rest sig upp på Åbos 
Universitetsbacke. Aurum, latinska ordet för 
guld, är det nya centret för naturvetenskap 
och teknik för Åbo Akademi. Nya, sanitära 
laboratorieutrymmen utan årtiondes smuts och 
mögel är något som man har länge väntat på. Nu 
är också de flesta naturvetare och teknologer 
från båda universiteten under samma tak, vilket 
är också något som man önskat i flera års tid. 
Byggnaden erbjuder dock flera olika tjänster 
för alla studerande i Åbo, inte enbart för dem 
som studerar inom naturvetenskap eller teknik.

Det första man kanske märker när man kliver 
in är det nya kårkaféet som öppnats på höger 
sida av huvudingången. Många av personalen 
har flyttat dit från Gado, men det finns också 
från andra kårkaféer samt nya. Man kan välja 
mellan två matköer, en för kött och en för 

Akademins nya guldklimp

vegemat. Om det är torsdag så finns båda varianterna av ärtsoppa i vege-kön. De säljer också 
smörgåsar och t.o.m. bärs vid deras butikskassa. De är erbjuder lunch även på lördagar.
På vänster sida, förbi vaktmästarens bås hittar man trappnedgången till Aurums Campus 
Sport gym. För dem som vill, så kostar höst- och vårdterminen 73€ och man kan boka tid 
via Campus Sports hemsidor. Aurums gym har bra med utrymme och har redskap för bl.a. 
funktionell-, aerobisk- och muskelkonditionsträning.

Aurum har flera ljudisolerade mötesrum som studerande får använda. De flesta finns 
på tredje våningen och är utrustade med en stor TV-skärm, en webbkamera och 4-10 
sittplatser. Tyvärr finns det en begränsad mängd av dem, så det gäller att komma tidigt. Det 
har planerats att man ska kunna boka dem digitalt på förhand, men det har inte ännu skett. 

Om det är något negativt man borde nämna, så är det främst angående cykelställningen. 
Aurums officiella cykelställning är bortgömd på sidan, bland egnahemshusen och 
träden. Platsen är ganska opraktiskt enligt mig, men de har iallafall satt upp ett tak. Jag 
rekommenderar att gå och kolla Aurum för er själva. Kanske ni kommer att uppskatta vad 
byggnaden har att erbjuda, såsom ÅA har önskat!

66

Skribent: Topias 
Mannisto
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PR- GulisminnenPR- Gulisminnen

Namn: Lilly Björklund
Ålder: 22 år
Studerar: Svenska

Namn: Emelie Suni
Ålder: 23 år 
Studerar: Marknadsföring och 
turism

Namn: Alexander Blomqvist
Ålder: 26 år
Studerar: Datateknik

Mitt bästa 
gulisminne är 
nog den numera 
legendariska 
"sillis hos meme"

Mitt bästa gulisminne 
måste nog vara alla 
sitzar jag deltog i 
under gulisåret! Och 
alla nya människor 
man träffade på dem

Jag har bara 
minnesluckor D:

8

På grund av att hösten är igång och gulisarna har kommit till 
åbo ville vi själva tänka tillbaka på våra bästa gulisminnen.



Namn: Sandra Weckström
Ålder: 24 år 
Studerar: Marknadsföring

Namn: Miika Alhopuro
Ålder: 28 år 
Studerar: Nationalekonomi

Namn: Thomas Fagerholm
Ålder: 26 år 
Studerar: Statskunskap

Mitt bästa gulisminne 
är när jag träffade 
mina klasskompisar och 
vi klickade direkt. Vi 
blev ett tight gäng 
som höll ihop i 3 år 
och vi deltog i alla 
evenemang och fester

Gulisminnen? mera 
gulisminnesluckor 
:D

Bästa 
gulisminne: Stal 
Mks diskoboll

9



Namn: Topias Mannisto
Ålder: 27 år
Studerar: Kemiteknik

Namn: Leif Andersson
Ålder: Gammal, men inte lika 
gammal som Henrik
Studerar: Statskunskap

Namn: Henrik Ståhl
Ålder: 30 år
Studerar: Offentlig 
förvaltning

Tja, jag missade det 
mesta av min gulishöst då 
jag måste rehabilitera 
mig från en semi-elak 
knäoperation. Så mitt 
bästa minne är inte 
något evenemang jag gick 
på, utan stunden då jag 
överhuvudtaget kunde gå 
igen.

Det börjar vara en 
tid sen så minns inte 
riktigt :D

Det bästa minnet jag har från 
gulisåret är kanske dagsresan 
till Tammerfors för att spela 
ett akademiskt spel vid namn 
kyykkä.Det började med att hoppa 
på bussen kl. 02:00 med några 
kompisar efter att ha försökt sy 
halarmärken kvällen före. Dagen 
gick ut på att träffa studerande 
i Finland. Vi spelade, badade 
bastu och böt halarmärken. På 
kvällen brukar det vara hemmafest 
varefter man flyttar sig till att 
se finalen. Bussresan hem är något 
suddig. Minns bara det att jag 
sluppit ut från bussen på alla 
fyra och mått pyton. Jag slapp 
ändå hem till slut utan taxi.

10
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Klubbistipset Linnéa Nyman

Hejsan nylänningar & vänner! 
Under hösten har jag fått äran att 
träffa många nya gulisar både på 
gulisintagningen och sitzen. Det får 
mig att tänka på mitt eget gulisår. 
Som gulis var jag själv på flera olika 
evenemang och tyckte att det var 
mycket roligt. Det viktigaste jag 
lärde mig på mitt gulisår var att man 
kommer att göra bort sig flera gånger 
i livet, och att morkkis endast är en 
”state of mind” som man inte ska 
låta ta över en. Med detta önskar 
jag dig, gulis eller inte, många fina 
morkkisfria studieår! 
 

Klubbisens tips:
 
Piffa upp din vinupplevelse med att 
tillsätta frusna vindruvor i vittvin 
eller skumvin. Citronmeliss eller
mynta passar bra som dekoration.
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Värdinnans tips  Henna Hansen
Tenterna börjar vara förbi och nu är det 
ny period och nya tag som gäller. Läsande 
kan kännas jobbigt, så här är ett recept som 
hjälper dig med prokrastinering. Receptet 
är lätt och tar inte så länge, vilket inte är 
idealt för planerad prokastinering, men 
under den korta tiden man förbereder 
maten glöms stressen inför kurserna. 
Maten är kryddig och höstfärgad, vilket 
passar bra för en stressig och kall höstkväll.

KRYDDIG TOFU SÅS
2–3 PORTIONER
• 250 g naturell tofu eller annan protein
• 200 g champinjoner 
• 2 msk olja
• 0,5 chili eller 1 tsk cayennepeppar
• En Nypa salt
• 2 dl havregrädde
• 1 msk grönsaksfond
• 1 tsk gurkmeja
• 2 klyftor vitlök
• 1 msk färsk ingefära
• 1–2 msk citron eller limesaft
• 1–2 msk agavesirap
• 1 dl chili sojayoghurt
• 150 g fullkornsspagetti

Tillredning

1. Pressa tofun torr med hushållspapper. 
Skär tofu i kuber och svamparna i skivor. 
Skär sedan ingefäran och vitlöken. Värm 
pannan och tillsätt oljan. Bryn svamparna 
och tofu och krydda med cayennepeppar 
och salt. 
2. Blanda in havregrädde och grönsaksfond 
och låt småkoka en stund.
3. Koka spaghetti enligt instruktionerna på 
paketet.
4. Tillsätt gurkmeja, ingefära, vitlök, 
citronsaft samt sirap i såsen och koka en 
stund under låg värme. Tillsätt till sist 
sojayoghurten och tillsätt salt enligt smak. 
5. Häll bort vattnet från pastan och blanda 
pastan i såsen.
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Gulis- och gamylspalt
Hej nyläNNingar och väNNer!

Mitt namn är Thomas Sjöberg och jag studerar 
andra året vid Åbo Akademi, men första året 
på ekonomilinjen. Jag inledde mina studier 
förra hösten på linjen för samhällsvetenskaper
men ansökte om överflyttning till ekonomin 
efter läsårets slut. I år har jag fått uppleva en hel 
del fler evenemang än året innan, såsom NNs 
gulisintagning och olika slags sitzar. Åbo är en 
super studiestad och jag har trivits jättebra här! 
NN verkar vara en rolig och aktiv förening 
som främjar trivseln för nylänningar i Åbo, 
med roliga evenemang och bra samhörighet.

Det jag ser fram emot som gulis är sitzar och 
de omtalade evenemangen som NN ordnar. 
Jag har redan fått ta del av NNs gulisintagning 
som var en rolig upplevelse, samtidigt som 

Hejsan både nya och gamla nyläNNingar och 
väNNer!

Efter ett år av att inte ha någon som helst koll 
på tid och rum är hösten här igen. Det märker 
man eftersom gator och parker har fyllts av 
färggranna halare och sopsäcksklädda glada 
och energifylla nya studerande. Det känns 
som om det var bara ett par år sedan detta 
var jag själv, men det stinger lite i hjärtat då 
man räknar ut att det faktist redan är 6 år 
sedan. Hösten 2015 var jag gulis - en 19 årig 
nyutexaminerad abi från Borgå som hade 
flyttat till en obekant stad. Jag kände endast 
ett fåtal andra här, inklusive min kämppis som 
också flyttade hit samtidigt som jag. Tyvärr 
gick hon på en annan studielinje, så jag måste 
ta mig ensam och nervös till byggnaden som 
då ännu kallades Handelshögskolan vid ÅA, 
nuvarande Novia. Jag steg in genom dörren, 

och där hade jag turen att hitta en lika ensam 
och borttappad gulis som jag. Det blev min 
första vän vid ÅA. 

Vänskapskretsen växte för varje dag och 
evenemangen ökade, alla var lika ivriga att 
lära känna varann och få stöd i denna nya stad 

det var ett bra sätt att få lära känna andra 
nylänningar som studerar i Åbo.

Jag rekommenderar starkt att alla som är 
intresserade av att lära känna nya människor 
och ivriga att delta i olika evenemang går med i 
NN och tar del av det de har att erbjuda!

16
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om omgivning. Först var jag mest omringad 
av dem i samma ämnesförening, men jag 
visste från förut att det också finns andra 
föreningar i Åbo, specifikt nationerna. Så 
på gulnäbbsakademin trängde jag försiktig 
mig fram till Nyländska Nationens bord, 
och frågade ifall det är hit en Borgåbo hör 
hemma? - Jo, det var här jag hörde hemma. 

Första studieåret deltog jag i allt jag kunde, 
gulisintagningar, sitzar, spontana utekvällar 
mm. Man kunde tro att jag inte hade tid för 
studier, men på något konstigt sätt och vis 
lyckades jag ändå skrapa ihop studiepoängen. 
Energin och orken man hade då var nog 
otrolig, vilket man nog saknar i dagens läge…

Efter att ha deltagit i alla evenemang första 
året, kände jag att jag vill göra något mer, 

bidra på något sätt. Så jag drog mitt strå till 
stacken och ställde upp i NNs styrelse och 
blev sekreterare 2017. Även om det krävde 
en hel del arbete och tidsvis var väldigt 
tungt, är det ett av de bästa besluten jag 
gjort i mitt liv. Jag har blivit en del av en 
gemenskap och fått vänner för livet. Jag vet 
att det låter som en kliché, men så är det. 
Det är även därför en redan utexaminerad 
gamyl fortfarande hänger kvar, hjälper till 
och ger råd. För var annanstans ska man 
hitta en sådan här gemenskap? Som tur 
behöver jag inte undra, för NN har nyligen 
infört ett alumnimedlemskap. Så jag 
behöver inte släppa taget riktigt än, även 
om jag tar ett steg tillbaka och ser de nya 
årskurserna ta över verksamheten.  

-Julia "Julle" Kortelainen
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NovianeNN

Johnny Graeffe

Hur känns det att vara novian på NN?

Ja det är en fråga jag har fått höra många gånger, 
men en fråga som jag alltid har kunnat ge ett lätt 
svar på. För mig har det spelat absolut noll roll att 
vara Novian och NN medlem och jag har inte en 
enda gång märkt att det skulle ha varit en negativ 
sak. Nationen har för mig varit ett sätt att sätta 
foten in i ÅA på olika sätt, jag har lättare kunnat 
delta på ÅAs olika evenemang, jag har lättare 
kunnat skapa ett brett nätverk bland en massa 
olika linjer på ÅA och viktigast av allt är att jag 
har fått en massa kamrater för livet via nationen! 
Jag har som Novian hunnit och kunnat uppleva det mesta på NN! Jag har varit aktiv 
på många olika sätt fast jag är Novian och jag har haft exakt samma möjligheter till 
att vara aktiv som vem som helst annan ÅA-studerande. Jag kommer ihåg min första 
nationskväll när jag som en ensam liten och ännu okänd Borgå-bisi kom in på Marli 
och visste inom de första 10 sekunderna att jag hörde hemma här. Jag har aldrig känt 
ett lika varmt välkomnanade som den dåvarande styrelsen och alla andra deltagare 
gav åt mig. Det var den kvällen jag för första gången träffade de flesta som jag än 
idag spenderar en stor del av min fritid med och jag skulle aldrig ha kunnat ana 
hur mycket nationen kom att betyda för mig då det tråkiga höstmörkret kom några 
månader senare.
Jag kommer även bra ihåg den dagen jag satt och diskuterade med en del äldre 
NNare om att söka med till den nästa styrelsen och att jag var väldigt osäker om det 
över huvud taget skulle vara möjligt på grund av att jag "bara" är en Novian. Det 
visade sig dock väldigt snabbt att detta inte alls var ett problem och under nästa 
årsmöte blev jag invald till styrelsen 2018.

18
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NN <3 Novia = Sant

Mitt styrelseår var det året då jag på riktigt fick det mesta ut av att vara NNare. Det 
var tack vare detta förtroendeuppdrag som jag började skapa mitt nätverk bland 
ÅA-studerande och till och med ÅAs personal. Det var tack vare denna post jag fick 
uppleva det roligaste året i mitt liv och det var det året jag inte bara lärde mig en 
massa om mig själv som person utan även för första gången såg vad det är som krävs 
för att få saker att lyckas samt vad man måste göra när saker skiter sig och det redan 
står en hög gamyler som säger "ajja bajja". Det har alltid varit kul att se att NN 
faktiskt är en av de föreningarna som välkomnar alla oberoende vad eller var man 
studerar, och det är alltid lika roligt att se när nya Novianer vågar komma med på 
nationens evenemang, och att se hur många Novianer som blir aktiva på olika sätt!

Tack!
Johnny Graeffe
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HalarguidenHalarguiden

1. Sy fast ditt eget namn.

Ett effektivt sätt att klargöra vem som äger den. 
I Åbo brukar man sy det lodrätt på byxbunten, 
kring knähöjd. På Tavastgatan 3 finns en butik 
vid som heter Käsityö-Kaisa som säljer sybara 
bokstäver.

Om man är studerande så äger man högst sannolikt en studenthalare. Den 
är kanske utifrån sett den mest kännetecknande saken för en studerande. 
Märken, prylar och även smuts som den samlar på sig genom åren gör den 
väldigt personlig och berättar mycket om dess ägare. Det gäller alltså att 
ta bra hand om den. Här är några små tips du kan ha nytta av om du vill 
finslipa din halare.

2. Börja sy från midjan neråt.

Man brukar ha övre delen av halaren 
fastknuten runt midjan när man använder 
halaren. Därför är det bra att fylla på nedre 
delen före övre. Det underlättar då man 
knyter fast den ordentligt.

Text: Topias Mannisto 
Bild: Styrelsen



3. Prioritera märkena.

Genom åren kommer man att samla på sig 
alla världens halarmärken. Därför kan det 
vara en bra idé att sy fast de märken som 
har mest betydelse för en. Det kan bli så att 
utrymmet för flera märken tar till sist slut.

4. Sy med björntråd.

Det är väldigt störande om märken man 
sytt sprättas upp. Därför är det bra att sy 
med bra tråd på ett hållbart sätt. Björntråd 
som är sydd i täta cirklar kring kanten är en 
av de bästa sätten jag vet om.

5. Fäst småprylar.

På varsin sidan av midjan brukar det finnas 
fästningsögglor. Om man får tag på små 
lampor, reflex, muggar, pärlband eller 
motsvarande så är det alltid bra att fästa 
dem.  Man hittar sådant i t.ex. Flying Tiger- 
butiker eller på Club Marilyn nattklubben.



Vi var fem stycken tappra nylänningar, som 
dagen efter ÅKA:s och NN:s klubbkväll, den 
8 oktober tog oss till Åbo Svenska Teater för 
att se föreställningen Morbror Vanja. Pjäsen 
varade i ca 2 h 40 min, inkluderat en 25 
minuters paus.

Pjäsens ursprungliga namn, Onkel Vanja, 
klingar säkert bekant för några av er 
eftersom det är en pjäs från 1897 skriven av 
den framstående ryske dramatikern Anton 
Tjechov. Jag har hört mycket om Tjechovs 

NN Recenserar: 
Morbror Vanja av Anton Tjechov på Åbo Svenska Teater

verk så jag var ivrig på att få se hans pjäs i lite modernare tappning.

Pjäsen handlar om hur några människor som bor under samma tak tvingas tolerera 
varandra och även sig själva. Handlingen utspelar sig på ett lantbruk där Morbror 
Vanja och hans systerdotter Sonja arbetar för att kunna försörja hennes fars, professor 
Serebrjakovs, vetenskapliga studier. Professorn och hans unga vackra hustru Jelena 
har bestämt sig för att plötsligt flytta in i lantgodset med Vanja och Sonja. Sällskapet 
befinner sig utan förvarning i en brytningsfas och allting vänds upp och ner. Men är det 
försent för att börja leva nu? Hinner man både arbeta och älska?

Jag tycker att det var en väldigt intressant föreställning. Den lyfter upp flera viktiga och 
existentiella frågor som är relevanta även idag, fastän den är skriven för mer än hundra 
år sedan. Jag tror att många av oss kan relatera till den förtvivlade Vanjas tankar om vad 
han ska göra av sitt liv och sin kärlek. Pjäsen är ganska tung, men humor får även plats i 
den. Pjäsen får 3/5 i betyg.

Föreställningen går att se ända till den 31.12.2021
Läs mer och boka biljetter på Åbo Svenska Teaters hemsida: www.abosvenskateater.fi

Skribent: Lilly Björklund
Bilder: Pressbilder, Åbo Svenska Teater

22



23

ÅST



Skolåret har kört igång igen och nya fräscha ansikten,som inte ännu har Skolåret har kört igång igen och nya fräscha ansikten,som inte ännu har 
blivit rynkiga av studierna eller lyckofårade av studielivets härligheter, har blivit rynkiga av studierna eller lyckofårade av studielivets härligheter, har 
klivit in på campus. Vi talar alltså om den ökanda gulisen, som vi alla en gång klivit in på campus. Vi talar alltså om den ökanda gulisen, som vi alla en gång 
varit. För att ta reda på hurudana personligheter dessa nya gulisar riktigt är varit. För att ta reda på hurudana personligheter dessa nya gulisar riktigt är 
deltog redaktionen på gulisintagningen med ett öppet frågeformulär riktade deltog redaktionen på gulisintagningen med ett öppet frågeformulär riktade 
till deltagarna. Gulisgruppernas mest kreativa svar har valts av redaktionen till deltagarna. Gulisgruppernas mest kreativa svar har valts av redaktionen 
och publiceras nedan tillsammans med fotogodbitar från intagningen (fler och publiceras nedan tillsammans med fotogodbitar från intagningen (fler 
bilder från intagningen hittas på Nyländska Nationens hemsida i Bilderboken, bilder från intagningen hittas på Nyländska Nationens hemsida i Bilderboken, 
lösenordet finns i medlemsbrevet): lösenordet finns i medlemsbrevet): 

1. Vad är poängen med Tinder?1. Vad är poängen med Tinder?
Disappointment, tårar, exchange Disappointment, tårar, exchange 
students.students.
Att man har något att göra när man Att man har något att göra när man 
skiter.skiter.
In och ut.In och ut.
Människor leker att dom vill ha ett Människor leker att dom vill ha ett 
förhållande.förhållande.
Om man har tråkigt en fredag kan man Om man har tråkigt en fredag kan man 
spela kort.spela kort.
Man vill ha validation men man får Man vill ha validation men man får 
klamydia. klamydia. 

2. Vad skulle hända om nattklubbarna 2. Vad skulle hända om nattklubbarna 
fick ha upp till klockan 7 i stället för fick ha upp till klockan 7 i stället för 
klockan 4 på morgonen?klockan 4 på morgonen?
Det skulle vara efterfest på föreläsning Det skulle vara efterfest på föreläsning 
varje dag, gratis lokal.varje dag, gratis lokal.
Magpumpning.Magpumpning.
Alla one-night stands skulle bli Alla one-night stands skulle bli 
morning stands.morning stands.
Flyttar föreläsningarna till Flyttar föreläsningarna till 
nattklubbarna.nattklubbarna.
50% mer människor till TYKS på jour.50% mer människor till TYKS på jour.
3 in 1, morgonmål, sex & zoom. 3 in 1, morgonmål, sex & zoom. 
Desto senare baren är öppen måste de Desto senare baren är öppen måste de 
erbjuda dynor och täcken för de mest erbjuda dynor och täcken för de mest 
desperata själarna.desperata själarna.

Gulisintagningen

24



3. Hur skulle ni gå tillväga för att åka 3. Hur skulle ni gå tillväga för att åka 
jorden runt på en elscooter?jorden runt på en elscooter?
Köpa Voi 24h-pass och hoppas på det Köpa Voi 24h-pass och hoppas på det 
bästa. (Även TIER föreslogs.)bästa. (Även TIER föreslogs.)
Köp månadspass till alla olika företag Köp månadspass till alla olika företag 
för elsparkcyklar, sen använda för elsparkcyklar, sen använda 
vattenelscooter på vattnet.vattenelscooter på vattnet.
Man stjäl exets kreditkort.Man stjäl exets kreditkort.
Få spons av Elon Musk till en stor Få spons av Elon Musk till en stor 
powerbank.powerbank.
Ta ett varv runt Vårdberget, det är min Ta ett varv runt Vårdberget, det är min 
värld.värld.
Jag skulle ha VR-glasögon och se hela Jag skulle ha VR-glasögon och se hela 
världen på Instagram när när jag åker världen på Instagram när när jag åker 
Voi/Tier.Voi/Tier.

4. Vem är NN:s kändaste person?4. Vem är NN:s kändaste person?
Han som alla vet, Nalle (Wahlroos). [vi vet inte heller vad dom menar lol :D]Han som alla vet, Nalle (Wahlroos). [vi vet inte heller vad dom menar lol :D]
Lilly. (x3 svar - håller Ingå på att ta över NN?)Lilly. (x3 svar - håller Ingå på att ta över NN?)
Kameramannen med kattskjorta (Blommis).Kameramannen med kattskjorta (Blommis).
Ni (funkkispunkthållare).Ni (funkkispunkthållare).
Jag har två följare på TikTok, ge mig ett år.Jag har två följare på TikTok, ge mig ett år.

Skribent: Leif  Andersson
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Å r s f e s t  -  v a d ,  n ä r  o c h  h u r ?
T i p s  f ö r  g u l i s a r  o c h  r o s t i g a  g a m y l e r

Det är snart dags för årets finaste och största (somliga anser även att det är det bästa) Det är snart dags för årets finaste och största (somliga anser även att det är det bästa) 
evenemang - nämligen årsfesten. I år ordnas den, på grund av omständigheterna som evenemang - nämligen årsfesten. I år ordnas den, på grund av omständigheterna som 
inte bör nämnas, först inte bör nämnas, först 11.1211.12 på Kåren. Nyländska Nationen firar 85 år av verksamhet  på Kåren. Nyländska Nationen firar 85 år av verksamhet 
och det måste firas stort!och det måste firas stort!

Årfestveckan startar på måndagen den 6e december och tar slut på söndag kväll Årfestveckan startar på måndagen den 6e december och tar slut på söndag kväll 
samma vecka. Under veckan ordnas program alla dagar så det lönar sig att följa med samma vecka. Under veckan ordnas program alla dagar så det lönar sig att följa med 
på våra kanaler vad som händer och när. Traditionsenligt ordnas en nationskväll på våra kanaler vad som händer och när. Traditionsenligt ordnas en nationskväll 
på Marli på torsdag, en fredagssitz för utländska gäster och en del funktionärer på på Marli på torsdag, en fredagssitz för utländska gäster och en del funktionärer på 
fredag, bankett och nachspiel (efterfest) på lördag och sillis på söndag.fredag, bankett och nachspiel (efterfest) på lördag och sillis på söndag.

Årsfesten ordnas för att nationens Årsfesten ordnas för att nationens 
medlemmar och vänner från andra medlemmar och vänner från andra 
föreningar både i Finland, Sverige och föreningar både i Finland, Sverige och 
Schweiz ska få fira nationen och dess Schweiz ska få fira nationen och dess 
verksamhet tillsammans. Nyländska verksamhet tillsammans. Nyländska 
Nationen grundades år 1936 och i år firar Nationen grundades år 1936 och i år firar 
vi alltså 85 år.vi alltså 85 år.

Varför firar man årsfest?Varför firar man årsfest?

Hur firar man årsfest?Hur firar man årsfest?

När firar man årsfest?När firar man årsfest?

I vanliga fall firas årsfesten lördagen när-I vanliga fall firas årsfesten lördagen när-
mast den 14e mars. Varför just då är för att mast den 14e mars. Varför just då är för att 
det är den dag Axel Olof Freudenthal år 1860 det är den dag Axel Olof Freudenthal år 1860 
inom Nylands Nation i Helsingfors bildade inom Nylands Nation i Helsingfors bildade 
det första svenska partiet i Finland. I år firas det första svenska partiet i Finland. I år firas 
årsfesten senare på grund av pandemin, årsfesten senare på grund av pandemin, 
men bättre sent än aldrig, eller hur? men bättre sent än aldrig, eller hur? 
Banketten brukar börja 18-tiden. Innan det Banketten brukar börja 18-tiden. Innan det 
ordnas Solenna akten där föreningar ger ordnas Solenna akten där föreningar ger 
presenter till “födelsedagsbarnet”.presenter till “födelsedagsbarnet”.

Solenn akten och banketten, alltså själva Solenn akten och banketten, alltså själva 
årsfesten, firas i långklänning eller frack årsfesten, firas i långklänning eller frack 
och akademiska förtjänsttecken. Man kan och akademiska förtjänsttecken. Man kan 
också klä sig i folkdräkt. Klä dig som om du också klä sig i folkdräkt. Klä dig som om du 
skulle gå på presidentens bal!skulle gå på presidentens bal!

Aftonklänningen är en festlig långklänning. Aftonklänningen är en festlig långklänning. 
Till klänningen kan man bära finskor och Till klänningen kan man bära finskor och 
en handväska. Festhandskar kan bäras om en handväska. Festhandskar kan bäras om 
så önskas, men de tas av medan du äter. så önskas, men de tas av medan du äter. 
Klockor är tillåtna om de liknar ett smycke, Klockor är tillåtna om de liknar ett smycke, 
smartklockor njääeh.smartklockor njääeh.

Text: Sandra Weckström, marskalkText: Sandra Weckström, marskalk
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Å r s f e s t  -  v a d ,  n ä r  o c h  h u r ?
T i p s  f ö r  g u l i s a r  o c h  r o s t i g a  g a m y l e r

Vad är sillis?Vad är sillis?

Fracken har en svart frackjacka och byxor och bärs med  vit skjorta och vit rosett. Om Fracken har en svart frackjacka och byxor och bärs med  vit skjorta och vit rosett. Om 
du inte äger en frack kan du hyra en, men den kan också ersättas av en mörk kostym. du inte äger en frack kan du hyra en, men den kan också ersättas av en mörk kostym. 
Armbandsur får inte användas, men fickklocka är tillåtet. Vid dans kan vita handskar Armbandsur får inte användas, men fickklocka är tillåtet. Vid dans kan vita handskar 
användas.användas.

En kortare version av nationsbandet bärs till frack och fästs innanför frackjackan och En kortare version av nationsbandet bärs till frack och fästs innanför frackjackan och 
frackvästen från höger axel till vänster sida. Till långklänning bärs nationsbandet som frackvästen från höger axel till vänster sida. Till långklänning bärs nationsbandet som 
en rosett ovanför vänster bröst. Förtjänstecken bärs enligt specifika regler eller om inga en rosett ovanför vänster bröst. Förtjänstecken bärs enligt specifika regler eller om inga 
bestämmelser finns, på vänster sida.bestämmelser finns, på vänster sida.

OBS!OBS!
Det viktigaste är att alla har roligt. Sup dig inte för full innan Nachspiel, det är inte roligt Det viktigaste är att alla har roligt. Sup dig inte för full innan Nachspiel, det är inte roligt 
för dina bordskamrater. Kom ihåg att lyssna på tal och se på programmet, tala inte på de för dina bordskamrater. Kom ihåg att lyssna på tal och se på programmet, tala inte på de 
som talar. Punschöron är inte tillåtna på NN:s årsfest. Ni vet, det finns en massa tråkiga som talar. Punschöron är inte tillåtna på NN:s årsfest. Ni vet, det finns en massa tråkiga 
regler som ändå spårar i slutet av kvällen, men man kan försöka följa bondförnuftet i regler som ändå spårar i slutet av kvällen, men man kan försöka följa bondförnuftet i 
början av kvällen i alla fall. En av de bästa grejerna med årsfest är (enligt mig) att det är  början av kvällen i alla fall. En av de bästa grejerna med årsfest är (enligt mig) att det är  
stämningsfullt och traditionellt och alla är på bra humör.stämningsfullt och traditionellt och alla är på bra humör.

Sillis, sillfrukost, ordnas på söndagen Sillis, sillfrukost, ordnas på söndagen 
klockan 12. Sillisen brukar ha ett tema så klockan 12. Sillisen brukar ha ett tema så 
håll koll på det! Man kan säga att sillisen håll koll på det! Man kan säga att sillisen 
är en roisig dagsfest. De flesta använder är en roisig dagsfest. De flesta använder 
halare nedtills och klär sig enligt temat halare nedtills och klär sig enligt temat 
upptills. På sillisen serveras mat och dryck. upptills. På sillisen serveras mat och dryck. 
Efter sillisen ordnas det sillisbastu på Marli Efter sillisen ordnas det sillisbastu på Marli 
och sedan går en del hem och sova medan och sedan går en del hem och sova medan 
en del festar vidare på en klubb (SuFo… en del festar vidare på en klubb (SuFo… 
Sunnuntai Forte… här tänker gamylerna Sunnuntai Forte… här tänker gamylerna 
usch, gulisarna ser förhoppningsvis usch, gulisarna ser förhoppningsvis 
framemot att uppleva detta)framemot att uppleva detta)

Förbered dig på detta:Förbered dig på detta:
Veckan efter årsfesten mår du bajs och du Veckan efter årsfesten mår du bajs och du 
har inte lust att göra något annat än att har inte lust att göra något annat än att 
fortsätta fira. Du längtar redan till nästa fortsätta fira. Du längtar redan till nästa 
årsfest som ordnas i mars!årsfest som ordnas i mars!

Anmälan till årsfesten: 1.11.-28.11Anmälan till årsfesten: 1.11.-28.11
Länk på Facebook, på hemsidan,Länk på Facebook, på hemsidan,
i medlemsbrevet och i mejlen!i medlemsbrevet och i mejlen!
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